

## 這世代的需要

詩篇 23: 1-3

李克強牧師

中心思想: \* 讓我們把天父的愛帶進這世代

引言: 一個缺乏父愛的世代

本論:

(I) 愛供給

(A) 全備的

(B) 智慧的

(II) 愛保護

(A) 身

(B) 心

(C) 靈

(III) 愛建造

(A) 栽培

(B) 管教

(C) 修剪

結論: 讓我們彼此幫助作天父的好兒女,

而且效法天父用真愛去愛人, 把天父的愛帶進這世代。

分享與討論

1. 今天信息中最大的回應或收穫是什麼?
2. 信息中的三種愛、請分享你要感恩的經歷。
3. 三種愛中那一種是容易被疏忽而我們沒感恩的? 如何改進?
4. 你希望在那方面的愛上要加強效法父神? 如何加強?

## The Needs of this Generation

Psalm 23: 1-3

Rev. Ke-Chiang Albert Li

\* Let us bring our Heavenly Father's love into this generation

Introduction: A generation lacking fatherly love

Body:

(I) Love Provides

(A) Completely

(B) With wisdom

(II) Love Protects

(A) Body

(B) Mind

(C) Spirit

(III) Love Builds

(A) Cultivation

(B) Discipline

(C) Pruning

Conclusion: Let us help each other to be good children of our Heavenly Father and follow His example to love others with true love and bring His love into this generation.

Share and discuss

1. What is your biggest response or what did you gain from today's message?
2. How have you experienced and are grateful for the three kinds of love in the message?
3. Which of the three types of love is easy to neglect and not be grateful for? What can you do to change that?
4. In what area of love do you hope to strengthen your imitation of God the Father and how will you do so?